
Mondelingen raadsvragen SP over bescherming broedvogels in de Verenigde Polders. 

Afgelopen zaterdag heb ik in de Verenigde Polders 8 kievitseieren gevonden. Dit betekent dat het 

broedseizoen weer is begonnen. Tegelijkertijd bleek dat het fietspad dat dwars over het land van 

boer van Es loopt voor veel overlast voor de broedvogels zorgt. Loslopende honden lopen de 

weilanden in en verstoren de broedvogels. In de buurt van het fietspad wordt mede daarom niet 

gebroed. Bovendien rijden ook scooters en brommers over het fietspad die de noodzakelijke rust 

verstoren. Vroeger was het fietspad tijdens het broedseizoen afgesloten voor elk verkeer. 

Daarom een paar vragen aan de wethouder. 

1. De SP wil dat het fietspad tijdens het broedseizoen, dus tot 15 augustus, wederom wordt 

afgesloten voor verkeer. Zou u daar op de kortst mogelijke termijn zorg voor willen dragen? 

 

2. Zo nee, wilt u dan in elk geval er met spoed ervoor zorgen dat tot 15 augustus wandelen met 

loslopende honden wordt verboden en dat dit met duidelijke verbodsborden wordt 

aangegeven? 

 

3. Wilt u bij onder het blauwe bord fietspad ook aangeven: dus verboden voor bromfietsen en 

scooters?  

 

Frits Garretsen SP 

 

 

 

 


